
Z á p i s n i c a 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch 
konaného dňa 15.04.2011 

 
 
Tretie zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch otvoril a viedol starosta Ing. Jozef Magát.  Po 
otvorení privítal  prítomných poslancov /9/,  hlavného kontrolóra obce p. Rudolfa Baču a ostatných hostí. 
Nakoľko sú prítomní všetci poslanci, zasadnutie je uznášaniaschopné. 
 
K bodu 2. 
Za overovateľov dnešnej zápisnice sú určení: Ing. Mariana Tullová, PhD., p. Helena Martišová, p. Milan 
Jankovič. 
Starosta navrhol, aby bola zriadená komisia, ktorá spracuje konečný návrh uznesenia z 3. zasadnutia OZ 
v zložení: p. Peter Vician, p. Rastislav Barta, Ing. Silvia Bačová. 
Zapisovateľku menoval Eriku Magátovú. 
 
p. starosta – navrhol doplniť do programu za bod 11.) nový bod 12.) Schválenie rozpočtu ZŠ Sľažany na 
roky 2011 – 2013. Na predchádzajúcom zasadnutí OZ rozpočet len zobralo na vedomie, no je potrebné ho 
schváliť.  
Poslanci hlasovali o doplnenom programe 3. zasadnutia OZ . Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
Program bol odsúhlasený v nasledovnom znení: 
 

1. Otvorenie zasadnutia a procedurálne záležitosti 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Oboznámenie sa s finančnou situáciou obce 
4. Informácia o podaných projektoch na dotácie 
5. Informácia o dodatkoch k zmluvám v nájomných bytoch 
6. Informácia o súčasnom stave v nájomných bytoch 
7. Prehodnotenie nájmu v zdravotnom stredisku – ambulancie, byty, garáže 
8. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch 
9. Schválenie VZN obce 
10. Prejednanie žiadostí 
11. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly hospodárenia v ZŠ za rok 2010 
12. Schválenie rozpočtu ZŠ 
13. Rôzne 
14. Diskusia 
15. Záver 

 
Starosta vyzval overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia OZ, aby svojimi podpismi potvrdili 
správnosť zápisnice.  
 
k bodu 3./ 
Oboznámenie sa s finančnou situáciu obce 

 p. starosta – oboznámil prítomných s finančnou situáciou. Obec mala neuhradené faktúry z roku 
2010 v sume 38.200,- €. Podarilo sa túto sumu znížiť na 31.334,95 €.  

 Podľa možností sa platia staré faktúry (z predchádzajúceho roku), ktoré sú už aj rok po lehote 
splatnosti. Obec však musí riadne fungovať. Platia sa faktúry za energie, vodu, urobila sa oprava 
verejného osvetlenia, platia sa poplatky za odvoz komunálneho odpadu a iné základné veci.  

 Keďže sa realizuje rekonštrukcia HZ, obec spolufinancovala ďalšiu – druhú platbu (5%) 
4.846,26– . Teraz sa pripravuje tretia platba. 

 Základná škola stále nie je dofinancovaná, v mesiaci marec 2011 prebehla predposledná platba, 
kde obec spolufinancovala (5%)  6.528,08 €.   

 Neuhradené faktúry z roku 2010 sú neustále hrozbou pre obec. Dodávatelia sa dožadujú platieb 
a dokonca hrozia sankciami. Nie je však možné zabezpečiť bežné fungovanie obce, uhrádzať 
aktuálne faktúry, hradiť spolufinancovanie pri  akciách – Základná škola, Hasičská zbrojnica a ešte 
platiť aj faktúry, ktoré už mali byť uhradené v minulom roku.  
 



Okrem ďalších menších faktúr zostali z predchádzajúceho roku uhradiť veľké faktúry:  
 Multifunkčné ihrisko (odovzdávalo sa v minulom roku)   

SportReal Nitra      13 152,27 € 
SportReal Nitra         2 770,00 € 

 Kanalizačné prípojky firme HASS     12 437,68 € 
 Ekoprogres – prevádzkovanie ČOV      2 975,00 € 

 
Z prostriedkov obce nie je možné v súčasnej dobe uvedené faktúry zaplatiť. Nemôže postáť život v obci. 
Musíme riadne fungovať, preto starosta navrhol, aby si obec zobrala úver v DEXIA banke Slovensko a 
dlžné sumy uhradila (čím sa vyhneme sankciám). Úver by bol na obdobie 1,5 roka, splátky nepravidelné 
podľa možností obce. Obec má vyrúbené dane z nehnuteľností od právnických osôb vo výške cca 28.000,-
€, platby nabiehajú priebežne, nie je teda k dispozícii taká veľká suma naraz, no úver je možné splatiť po 
častiach. Je teda predpoklad, že by sa úver do 1,5 roka zaplatil. Starosta vyzval poslancov, aby sa vyjadrili 
k jeho návrhu. 
Ing. Tullová PhD. – nie je možné dohodnúť splátkový kalendár? 
p. starosta – pokiaľ ide o multifunkčné ihrisko a prevádzkovanie ČOV už nie sú ochotní čakať. Dožadujú 
sa úhrady faktúr, je to už veľmi dlhé obdobie od lehoty splatnosti, faktúry prechádzajú z minulého roku 
a to už robí firmám problémy.  
Poslanci hlasovali o úvere z DEXIA banky Slovensko vo výške 31.334,95 € na obdobie 1,5 roka, so 
zaručením úveru blankozmenkou. 
 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 1 
 
k bodu 4./ 
Informácia o podaných projektoch na dotácie  

 V minulom roku bola podaná žiadosť na Environmentálny fond na ďalšiu etapu kanalizácie, 
starosta sa informoval na ministerstve, či by nebolo možné zmeniť žiadosť a pokračovať 
v budovaní kanalizácie na hlavnej ceste smerom na Velčice, aby sa mohla riešiť rekonštrukcia 
komunikácie a chodníky. Kým nie je vybudovaná kanalizácia, prostriedky na komunikáciu obci 
nebudú poskytnuté.  

 Bola podaná žiadosť na MF SR na rekonštrukciu obecného rozhlasu, nakoľko je v zlom 
technickom stave. Obec využila vyhlásenú výzvu. 

 Rozpracovaný je projekt na Oplotenie a rekonštrukciu tribún a lavičiek na ihrisku OFK. 
 Z programu LEADER bola možnosť požiadať o menšie finančné prostriedky na oddychovú zónu 

na ihrisku OFK. 
 Obec sa zapojila do projektu v spolupráci s ÚPSVaR – na protipovodňové práce majú byť prijatí 

piati zamestnanci, ktorých mzda by bola refundovaná. Zatiaľ to bolo pozastavené, ale projekt je 
podaný. 

 
k bodu 5./ 
Informácia o dodatkoch k zmluvám v nájomných bytoch 
p. Kabátová – pri vyúčtovaní elektrickej energie a vody v nájomných bytoch  vznikli veľké nedoplatky, 
preto obec pristúpila k tomu, že nedoplatky boli rozpočítané do mesačného nájomného, aby nemuseli 
nájomníci platiť naraz také veľké sumy. Nájomné bolo upravené v dodatkoch k nájomným zmluvám.  
 
k bodu 6./  
Informácia o súčasnom stave v nájomných bytoch  
p. Kabátová – trojizbový byt uvoľnil p. Kačkoš, byt bol pridelený ďalšiemu z poradovníka (Jaroslavovi 
Hladíkovi). Od mája by sa mal uvoľniť ďalší byt, v poradovníku je p. Ševce.  
p. Ivanič – nájomníci v bytovkách sa informovali, kde bol odvezený kontajner od bytoviek. Od bývalého 
starostu mali informáciu, že bol zakúpený z ich prostriedkov (z fondu opráv). 
p. starosta – nájomníci v bytových domoch netvoria fond opráv (tvoria ho len vlastníci). Kontajner bol 
zakúpený z prostriedkov obce, naďalej bude slúžiť pre obec. Pri bytovkách boli umiestnené 1100 l smetné 
nádoby, takže nie je problém s odpadom. Obec,  ako vlastník bytov zabezpečuje bežné opravy a údržbu 
bytových domov. Stavby sú ešte v záruke, starosta oslovil nájomníkov, aby nahlásili závady, doteraz tak 
neurobili. 
 
 
 



k bodu 7./  
Prehodnotenie nájmu v zdravotnom stredisku 
A/ BYTY 
p. starosta – v objekte zdravotného strediska obec prenajíma dve ambulancie, lekáreň a 3 byty. Nájomné 
sa od roku 1996 podstatne nezmenilo. Napríklad v trojizbovom byte sa platí 23,99 € (723,- Sk), v garzónke 
9,79 € (295,- Sk). K nájomnému je pripočítaná dodávka tepla, odvoz KO a fekálií. V ambulanciách je čisté 
nájomné  2,98 €/m2/rok (90,- Sk). Pre porovnanie boli zisťované výšky nájomného v podobných obciach 
(Beladice, Topoľčianky, T.Mlyňany). Nájomné v našich objektoch je len symbolické v porovnaní 
s ostatnými obcami.  Je preto potrebné pouvažovať o jeho úprave v súlade s platnou legislatívou.  Do 
budovy je už potrebné investovať, no príjmy z prenájmu sú veľmi malé. Bežná údržba sa v rámci možností 
zabezpečuje, obec z prenájmu nemá takmer nič.  
p. Kabátová – podľa Výnosu MVaRR SR č. V-1/2003 sú byty považované za byty I. kategórie, kde 
maximálna výška nájomného pri našom trojizbovom byte vychádza 75 € na mesiac.  
 
Poslanci navrhli byty prenajať nasledovne:  byt  I. kategórie prenajať za cenu na úrovni bytov II. 
kategórie t.j. 0,75 € za m2 - obytné miestnosti a 0,45 € za m2 vedľajšie miestnosti mesačne. (pri I. 
kategórii sú obytné miestnosti 1,12 € za m2 a vedľajšie miestnosti 0,52 € za m2). 
 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 1 
 
B/ AMBULANCIE a LEKÁREŇ 
Doterajšie nájomné je vo výške 2,98  € za m2  (90m- Sk) ročne.  
Poslanci navrhli upraviť nájomné nasledovne: ambulancie a lekáreň prenajať za cenu 1,50 €/m2 

mesačne.  
 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
C/  GARÁŽ 
Doterajšie nájomné je vo výške 4,34 € mesačne.  
Poslanci navrhli sumu 5,- € mesačne za jednu garáž.  
 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 8./ 
Zásady odmeňovania poslancov OZ v Sľažanoch – príloha č. 1 
p. Bača – vypracoval nové zásady. Návrh bol poslancom doručený spolu s pozvánkou, vyzval ich preto, aby 
sa vyjadrili.  
p. starosta – poslanci mali doteraz odsúhlasenú odmenu vo výške 25,- € za jedno zasadnutie, pričom sa 
OZ konalo približne raz za 3 mesiace, výnimočne častejšie. Odmena bola vyplácaná po skončení štvrťroku.  
Podľa nového musí byť každý poslanec riadne prihlásený v soc. poisťovni a v zdravotnej poisťovni, platia 
sa riadne odvody, čím sa výška odmeny znižuje. Starosta navrhol, aby si poslanci odsúhlasili vyplácanie 
odmeny raz ročne alebo polročne, lebo sa jedná o nízke sumy.  
Ing. Bačová – v návrhu zásad je uvedená aj suma za účasť poslanca na zasadnutí komisie, to by nemalo 
byť platené.  Odmenu poslancom navrhla za zasadnutie (nie štvrťročne) vo výške 20,- €  (hrubá odmena).  
Poslanci hlasovali o upravenom návrhu – výška odmeny za zasadnutie 20,- €, odmeny budú 
vyplácané raz ročne, vypúšťa sa bod c/d.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0 
 
Schválením týchto Zásad odmeňovania poslancov OZ v Sľažanoch sa rušia zásady schválené 
24.3.2010. 
 
k bodu 9./ 
Schválenie VZN obce  
A/ VZN č. 3/2011 – o udeľovaní verejných uznaní obce Sľažany – príloha č. 2 (pripravila 
Mgr.Karáčová) 
Mgr. Karáčová –OZ už udelilo jedno čestné občianstvo, je potrebné to mať upravené VZN. Požiadala 
poslancov, aby sa vyjadrili. 
Poslanci hlasovali o predloženom návrhu VZN č. 3/2011.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 



B/ VZN č. 4/2011 – o verejnom poriadku v obci – príloha č. 3 (pripravil HK – R.Bača) 
p. Bača – poslanci návrh VZN dostali s pozvánkou, vyzval ich, aby sa vyjadrili. 
p. Martišová – nesúhlasí s § 11 – ods. 2 a 3, ktoré sa týkajú prác v obci počas dní pracovného voľna 
a pokoja.  Neobmedzovať občanov pri prácach cez víkendy a sviatky, hluk aj tak nie je možné zmerať.  
Ing. Tullová PhD. - §  7 – otváracie hodiny pohostinských zariadení navrhla upraviť v pondelok – štvrtok:  
do 22,00 h. a v piatok – nedeľu : do 24,00. 
p. Jankovič - § 2 – vlastníci a užívatelia domov a pozemkov, ktoré hraničia s verejným priestranstvom sú 
povinní  toto priestranstvo pravidelne čistiť, kosiť a udržiavať v estetickom vzhľade. Nesúhlasí  s týmto 
bodom.  
p. Bača – je to v súlade so zákonom.  
 
p. Ivanič – občanom vadí, že v obci pred domami parkujú autobusy. Sťažujú sa napríklad nájomníci 
v obecných bytovkách. Je už veľa takých prípadov, treba to riešiť. Problémy robí aj parkovanie nákladných 
áut.  
Ing. Bačová – prečo parkujú autobusy v obci, mali by parkovať v Zlatých Moravciach v podniku. 
p. starosta – nie všetky priestranstvá, o ktorých si myslíme, že sú verejnými priestranstvami sú majetkom 
obce. Niektoré plochy pred domami sú majetkom vlastníkov rodinných domov. Treba k tomu pristupovať 
citlivo. Obec by mala vyčleniť verejný priestor na parkovanie nákladných áut a autobusov v obci, aby 
mohli v nevyhnutnom prípade odparkovať. Musíme nájsť riešenie.  
 
Poslanci hlasovali o predloženom návrhu VZN č. 4/2011 v upravenej forme podľa návrhov poslancov. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
C/ VZN č. 5/2011 – o dani za užívanie verejného priestranstva – príloha č. 4 (pripravila E. Magátová) 
Návrh VZN bol doručený s pozvánkou, sadzby boli navrhnuté tak, aby bolo reálne, že občania poplatky 
zaplatia.  
Poslanci nemali výhrady k navrhnutým sadzbám, hlasovali o VZN č. 5/2011 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 10./ 
Prejednanie žiadostí  
A/ žiadosť o povolenie na parkovanie autobusu – Michal Gubo – príloha č. 5 
p. starosta – p. Gubo býva v bytovke, požiadal o povolenie na parkovanie autobusu (VEOLIA). Parkuje tam 
aj teraz. Ako uviedol p. Ivanič, nájomníci sa sťažujú. Je potrebné stanoviť podmienky na povolenie, alebo 
navrhnúť riešenie. 
Poslanci navrhli dohodnúť s p. Gubom podmienky parkovania autobusu.  
 
B/ žiadosť Jednoty dôchodcov Slovensko o pridelenie miestnosti – príloha č. 6 
p. starosta – musí preveriť, či je možné prenajať miestnosť v objekte materskej školy (v parku). 
Z hľadiska hygieny to zrejme nebude možné.  Ak nie, potom navrhol počkať kým sa vysťahuje p. Ferenc  
(priestor baru) a upraviť priestory pre potreby organizácií. Pánu Ferencovi končí nájomná zmluva v júni 
2011.  
Mgr. Nociarová – je treba zrušiť MŠ v hornej časti obce a tam bude priestor pre organizácie.  
Ing. Bačová – je zbytočné, aby boli v obci dve MŠ, je to nerentabilné. 
p. starosta – neuvažuje sa so zrušením MŠ v hornej časti. Na ďalší školský rok je prihlásených dosť detí, 
pokiaľ budú deti, škôlka sa zachová. Ak by sa budova využívala na iné účely, musí sa tam aj tak kúriť, čiže 
to nič nerieši.  
p. Ivanič – navrhol prenajať miestnosť pri KD (bol tam holič). 
Mgr. Karáčová – Jednota dôchodcov má veľkú členskú základňu, tá miestnosť je malá.  
 
Poslanci navrhli preveriť, či by bolo možné prideliť miestnosť v objekte MŠ, ak nie, počkať kým skončí 
nájomná zmluva s p. Ferencom. 
 
C/ žiadosť p. Vargu na prenájom obecnej sýpky  - príloha č.7 
p.starosta – p. Varga požiadal o prenájom obecnej sýpky na uskladnenie motoriek a náhradných dielov na 
motorky z dôvodu, že mu skončila nájomná zmluva v Zlatých Moravciach. 
Vzhľadom k tomu, že sýpka sa nachádza pri materskej škole, kde je zvýšený pohyb detí, poslanci 
nesúhlasia s prenájmom sýpky na uvedený účel. 
 



D/ žiadosť Poľovného združenia STRÁŇ Sľažany – príloha č. 8 
p. starosta – Poľovné združenie STRÁŇ požiadalo o oslobodenie od úhrady nájomného na rok 2011 za 
výkon práva poľovníctva v sume 119,86 € a o príspevok na zakúpenie krmiva pre zver.  
Poslanci hlasovali o oslobodení od úhrady nájomného:  
Hlasovanie: za 6, proti 2, zdržal sa 1 
S poskytnutím príspevku na zakúpenie krmiva pre zver poslanci nesúhlasia.   
 
E/ žiadosť starostu o súhlas na používanie motorového vozidla a rozšírenie okruhu osôb na 
stravovanie – príloha 9, 10 
p. starosta – požiadal o súhlas na používanie súkromného motorového vozidla na služobné účely. Vozidlo 
RENAULT bolo vo veľmi zlom technickom stave, bolo vyradené z prevádzky. V súčasnej dobe obec dostala 
vozidlo  Škoda Forman od Policajného zboru, teraz sa strieka a vybavujú doklady. Bude však použiteľné 
len na krátke vzdialenosti, na dlhšie vzdialenosti chce zatiaľ využívať svoje vozidlo.  
Poslanci hlasovali o používaní súkromného motorového vozidla Mazda Premacy ev.č. ZM 109 AX pre 
potreby služobných ciest starostu obce, schválených zástupkyňou starostu obce.  
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
Zamestnanci OÚ sa stravujú v školskej jedálni pri ZŠ. Starosta obce musí mať odsúhlasené -  rozšírenie 
osôb, ktorým bude zabezpečené stravovanie. 
Poslanci hlasovali o rozšírení osôb, ktorým bude zabezpečené stravovanie o starostu obce Ing.Jozefa 
Magáta.   
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
k bodu 11./  
Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly hospodárenia v ZŠ za rok 2010 – príloha č. 11 
p. Bača -  urobil kontrolu hospodárenia v ZŠ, správa bola poslancom predložená. 
Poslanci zobrali správu HK na vedomie. 
 
K bodu 12./ 
Schválenie rozpočtu ZŠ – príloha č. 12 
p. starosta – rozpočet ZŠ na predchádzajúcom zasadnutí OZ len zobralo na vedomie. Po preverení bolo 
zistené, že je potrebné, aby rozpočet OZ schválilo. 
Mgr. Nociarová – rozpočet je zverejnený na internete, v priebehu roka možno bude potrebné odsúhlasiť 
jeho úpravy (podľa potreby).  
Poslanci hlasovali o predloženom rozpočte ZŠ v Sľažanoch. 
Hlasovanie: za 9, proti 0, zdržal sa 0 
 
Mgr. Nociarová – pokiaľ ide o rozpočet na školskú jedáleň a školský klub detí, bol znížený oproti 
predchádzajúcemu roku. Rozpočet nie je možné zostaviť na nižšiu sumu.  
p. starosta – obec  dostáva mesačne na podielových daniach približne toľko prostriedkov, ako dostáva 
základná škola (boli aj miesiace, kedy dostala obec  menej). Pritom obec musí zabezpečiť činnosť celej 
obce – verejné osvetlenie, energie, odvoz komunálneho odpadu, prevádzka materských škôl, rekonštruuje 
sa hasičská zbrojnica – tam obec musí spolufinancovať vo výške 5% z celkových nákladov, nie je ukončené 
financovanie rekonštrukcie ZŠ – aj tam obec spolufinancuje 5%, z prostriedkov obce ďalej ešte musíme 
prispievať na činnosť školského klubu a školskej jedálne a mnoho ďalších vecí, ktoré sú nevyhnutné pre 
činnosť obce (nie je možné to všetko vymenovať). 
Pani riaditeľka zostavila rozpočet (suma, ktorú má obec  prispievať na činnosť školského klubu a školskej 
jedálne) na 3150,- € mesačne. V súvislosti s rekonštrukciou ZŠ boli do školy investované veľké 
prostriedky, preto starosta požiadal p. riaditeľku, aby túto sumu dočasne znížila na 3000,- €, lebo obec 
v súčasnej dobe nemá dostatok finančných prostriedkov a tiež musí šetriť. 
 
 
K bodu 13./ 
Rôzne 
p. starosta – podal informáciu: 

 Oficiálne bola zrušená prevádzka, fungovala len na papieri a bolo to zbytočné.  Pre obec vyplývali 
z toho len povinnosti (napr. platenie cestnej dane), ceny boli rovnaké, prevádzka bola stratová.  

 Kukavoz – bol vo veľmi zlom technickom stave, bol odhlásený a predaný. 



 Od PZ obec získala osobné vozidlo Škoda Forman, v súčasnej dobe sa strieka a bude slúžiť na 
služobné účely na kratšie vzdialenosti. Dostali sme aj Škodu Favorit, no to neprihlásime, bude na 
náhradné diely.  

 Správa povodia Dolnej Nitry čistí potok, nemajú dostatok finančných prostriedkov, robí sa to teda 
v rámci možností. Keď bude mať obec pracovníkov (cez ÚPSVaR), niektoré úseky sa upravia 
dôkladnejšie.  Malo by to pomôcť v prípade záplav.  

 Znovu obec požiadala ŠOP Nitra o prehodnotenie stanoviska k výrubu platana v parku. 
 Hydromeliorácie sme požiadali o prečistenie kanála za záhradami la ulici Lúky. 
 Kolaudácia Hasičskej zbrojnice má byť v máji alebo júni, teraz vybavujeme povolenie plynovej 

prípojky a rieši sa aj vodovodná prípojka. 
 
K bodu 14./ 
Diskusia 
A/ Mgr. Karáčová – pri ČOV je plný kontajner, treba ho vyprázdniť. 
 
B/ Ing. Bačová  
Informovala sa, či sa neuvažuje s legalizáciou názvov ulíc. V minulosti sa to dalo urobiť bezplatne, no zo 
strany obce nebol záujem. 
p. starosta – môže sa poinformovať,  no občania si zrejme budú musieť vymeniť OP. Preverí to. 
Ing. Bačová - Je potrebné uvažovať o rekonštrukcii priestranstiev v centre obce. Vybudovať oddychové 
plochy. Prečo sa pri podávaní žiadosti cez LEADER neuvažovalo o vybudovaní takej plochy v centre obce. 
Teraz bude zrekonštruovaná HZ, okolie by sa tiež mohlo upraviť. 
p. starosta – cez LEADER to bude len veľmi malá suma, možno sa osadí nejaká lavička, smetný kôš, spevní 
sa plocha okolo. V centre obce musíme uvažovať s nejakým komplexným projektom, na ktorý zatiaľ 
nemáme prostriedky. Teraz je prvoradé riešiť chodníky a  odstavnú plochu pri cintoríne. Kým 
nedofinancujeme ZŠ, HZ, multifunkčné ihrisko a prípojky kanalizácie, nemôžeme začínať nové veci. Ak sa 
však objaví nejaká nová výzva, ktorá bude pre obec výhodná, určite sa zapojíme.  
  
C/ p. Valent 
ČOV – p. Valent požiadal, aby mu obec pripravila informácie, týkajúce sa plnenia zmluvy na kanalizáciu 
s firmou HASS a čerpanie prostriedkov na realizáciu kanalizácie (koľko sa už do kanalizácie investovalo), 
či je dodržaný rozpočet. 
Preveroval situácii na ČOV. Platí sa tam veľa za elektrickú energiu. Je nevyhnutné, aby sa na kanalizáciu 
napojili všetky domácnosti, ktoré majú možnosť. Poplatok je potrebné zvýšiť, 13,-€ na osobu nepokrýva 
náklady.  
Zistil, že ČOV je v dobrom stave, nie je však zabezpečené meranie. Je potrebné, aby pracovník obce 
kontroloval denne prevádzku ČOV.  
p. starosta – zmluva s firmou HASS je stále platná. Čerpanie prostriedkov nebolo v minulosti evidované, 
keďže do funkcie nastúpil len tento rok, musí sa táto suma napočítať z uhradených faktúr niekoľko rokov 
dozadu. Čo sa týka dodržania rozpočtu, ten bol zostavený pri vypracovaní projektu, ceny už dávno nie sú 
aktuálne.  Je chyba, že sa vôbec neevidovalo, koľko už kanalizácia stála.  
 
Predajňa Jednota v Hornej časti obce – p. Valent uviedol, že je veľká nespokojnosť občanov 
s predajňou. Nie sú dodržiavané otváracie hodiny, často je zatvorené (aj dlhodobo). V hornej časti žijú aj 
starší občania, ktorí majú problém ísť nakupovať do dolnej časti. Ďalej sú občania nespokojní s  čistotou 
predajne a so sortimentom tovaru.  Navrhol, aby boli do hornej časti presunuté predavačky z dolnej časti. 
p. starosta – v Nitre na podniku sú o situácii informovaní. Osobne sa rozprával so zástupkyňou Jednoty SD 
Nitra. Situáciu sa už snažili riešiť tak, že hľadali novú predavačku. No nikto nemá záujem, lebo Jednota 
trvá na tom, že tam stačí jedna predavačka, ale žiadna sa na to nechce podujať.  
Obec opätovne osloví Jednotu SD na riešenie situácie, možno by stačilo dať tam ďalšiu silu. Pokiaľ ide 
o počet predavačiek v dolnej časti, ten podľa zástupkyne Jednoty zodpovedá obratu predajne. Keďže 
pracujú na zmeny, počas striedania sú tam všetky, preto má zákazník pocit, že ich tam je veľa, no hlavne 
cez víkendy a sviatky vidieť, že majú čo robiť, aby stíhali.  
 
Ochrana obyvateľov pred aplikáciou chemických posypov – p. Valent sa informoval, ako je 
zabezpečená ochrana obyvateľov pred aplikáciou chemických posypov na území obce.  Poľnohospodárske 
družstvo vykonávalo v minulých dňoch postrek a zrejme boli zasiahnuté aj súkromné pozemky. Keď sa 
aplikuje postrek, musia byť k dispozícii bezpečnostné listy od chemikálií. 



p. starosta – keď PD Neverice uskutočňuje postrek, občania sú informovaní prostredníctvom miestneho 
rozhlasu, oznamuje sa aj názov látky, ktorá je aplikovaná. Nemáme informácie, že by sa bol v minulých 
dňoch realizoval letecký postrek. Upozorní vedenie družstva.  
 
 
D/ p. Ivanič 
Informoval sa, či sa v obci kosí. 
p. starosta – ešte sa kosiť nezačalo.  Bubnová kosačka bola už rok v oprave. Oprava bude stáť približne 
300,- €, ale súhlasili sme s opravou, lebo nová kosačka stojí okolo 1200,- €. Teraz máme dvoch 
pracovníkov na dohodu, začnú po sviatkoch kosiť.  
 
Zábradlie na lávke  nad potokom (pri záhrade M.Ivaniča) – je poškodené, ohrozuje bezpečnosť. Je 
potrebné ho opraviť. 
p. starosta – pracovníci obce zábradlie opravia, budú sa opravovať a natierať aj ostatné zábradlia.  
 
E/ p. Jankovič 
Obdržal oznámenie stavebného úradu o zmene v spôsobe užívania stavby rodinného domu p. Ferenca na 
pohostinstvo. S takýmto postupom nesúhlasí, podal teda spolu s ostatnými susedmi námietku a požadoval 
o miestne šetrenie.   
p. starosta – miestne šetrenie zvoláva stavebný úrad na 29.4.2011, tam si môžu dať vlastníci susedných 
nehnuteľností podmienky.  
 
 
 
 

Uznesenie č. 3/2011 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sľažanoch 

konaného dňa 15.04.2011 
 
Obecné zastupiteľstvo v Sľažanoch: 
A./ Prerokovalo: 

1./   Finančnú situáciu obce  
2./   Informáciu o podaných projektoch na dotáciu 
3./   Informáciu o dodatkoch k zmluvám v nájomných bytoch 
4./   Informáciu o stave v nájomných bytoch 
5./   Prehodnotenie nájmu v ZS – ambulancie, byty, garáže 
6./   Zásady odmeňovania poslancov OZ v Sľažanoch 
7./   VZN obce 
8./   Žiadosti  
9./   Správu hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly hospodárenia v ZŠ na rok 2010 
10./ Rozpočet ZŠ v Sľažanoch 
 

B./ Berie na vedomie:  
1./ Správu hlavného kontrolóra obce o výsledku kontroly hospodárenia v ZŠ na rok 2010.  

 
C./ S c h v a ľ u j e:  

1./    OZ v Sľažanoch súhlasí: 
          1. s prijatím úveru v DEXIA Banke Slovensko vo výške 31.334,95 € 
  2. so zaručením úveru blankozmenkou 
 
2./    Zmenu nájmu od 01.05.2011 

 – za ambulancie v zdravotnom stredisku na 1,50 € za m2 mesačne 
                                      - za obecné byty v ZS na 0,75 € za m2 mesačne za obytné priestory a  
                                                                                na 0,45 € za m2 mesačne za vedľajšie priestory 
                                      - za garáže v ZS na 5,00 € za garáž mesačne 
 



3./    Zásady odmeňovania poslancov OZ v Sľažanoch podľa priloženého materiálu. Zároveň 
sa rušia zásady schválené 24.03.2010. 

 
4./ VZN č. 3/2011 o udeľovaní verejných uznaní obcou Sľažany  
 
5./ VZN č. 4/2011 o verejnom poriadku v obci Sľažany 
 
6./ VZN č. 5/2011 o dani za užívanie verejného priestranstva 
 

7./ Žiadosť Poľovného združenia STRÁŇ Sľažany o oslobodenie od úhrady nájomného na  rok 
2011 za výkon práva poľovníctva 

 
8./ Používanie súkromného motorového vozidla MAZDA PREMACY e.č. ZM 109AX na 

služobné účely. 
 
9./  Rozšírenie osôb, ktorým bude zabezpečené stravovanie o starostu obce 
 
10./ Rozpočet Základnej školy v Sľažanoch  
 
11./  Odmenu hlavnému kontrolórovi obce vo výške 20%  z jeho mesačného funkčného platu 

za I. štvrťrok roku 2011. 
 

k bodu 15./ 
Záver 
Starosta poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
Zapísala: Erika Magátová 

 
 
 
 
Ing. Jozef  M a g á t       Mgr. Beáta Karáčová 
     starosta obce                        zástupca starostu  
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Mariana Tullová, PhD.      p. Helena Martišová 

                 


